
Anteckningar styrelsemötet 2020-01-21 

 

1. P-G summerar årets jaktresultat: Fällda älgar 36 (19 vuxna och 17 kalvar) samt 

ytterligare en av annat äso), totalt 86% av avskjutningsmålet. Bra balans (10 tjurar 

och 9 kor). Beträffande reproduktionen visade bl.a. älgobs att den är klart lägre än 

föregående sommar, ca 0,57 att jämföra med 0,76, vilket är 10 kalvar färre än 

föregående år, något vi måste beakta vid kommande tilldelning. Uppenbarligen har vi 

en sjunkande älgstam även om tillgången på älg under höstens jakt varierade stort 

mellan de olika områden inom Destany. 

2. Ekonomi: I kassan finns i dag, den 22/1, 18885,25 kr 

3. Rovviltskort: Verkar ha fungerat bra, men eftersom det varit ett försök behöver vi ta 

ett beslut om prolongering på årsmötet.  

4. Björnjakt. Frågan om en ny samling för björnjakt tas på årsmötet. 

5. Inför årsmötet: Enligt vår 3-årsplan bör vi minska vår tilldelning från årets 43 älgar till 

41. Vår vinterstam ligger nu på önskade 5.5/tusen, eventuellt lägre varför vi 

diskuterade en ytterligare minskning av tilldelningen. Niclas utarbetar ett förslag på 

tilldelning som skickas på remiss till styrelsen. 

6. Befattningar: Lars kontaktar valberedningen om vilka val som skall göras på årsmötet. 

7. Förtäring på årsmötet: Camilla ordnar detta. 

8. Vi kunde i år genomföra en jaktledarutbildning (12 deltagare) helt kostnadsfri tack 

vare generös sponsring av Christer Nilsson och Jägarförbundet. Vi anordnade 

tillsammans med Jörns jvk en skogsexcursion för att vi ska lära oss att känna igen 

viltskador på skogen.  

9. Niclas undersöker möjligheterna till ytterligare någon kurs/utbildning i samarbete 

med Jörn jvk. 

Noterat av Lars den 21 jan 2020 


